

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/143/20/LC

致：碧濤花園第一期各業戶

敬啟者：

通 告

有關：發生爆竊案件事宜

本苑雅碧閣日前發生爆竊案件，本部已即時報警處理。就有關事件，本處已聯絡警方防止罪案科及承辦商加強通道管制及防盜措施，本處亦會加強巡邏外；於長假期期間及外出時，各住戶請謹記做足防盜措施，留意以下幾點：

- 出門前確保所有窗和門已關上，並加強家居防盜設施。
- 遠行前請通知客戶服務部，以便安排加強巡視。
- 家中切勿存放過多金錢或貴重物品。
- 切勿讓陌生人入屋。
- 如發現有非大維修工人在棚架活動，請即時通知客戶服務部或致電 999。

如發現有任何可疑人物在大廈出入及需要協助，請即通知客務部：2646 1859 或 致電 999。特此通告，敬希垂注！

碧濤花園第一期管理處

2020 年 5 月 26 日

Date : 26th May 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase 1

NOTICE

RE: Burglary Incident

A Burglary Incident was happened in Abbey Court yesterday, the case had referred to the police immediately. For such incident, our office contacted the Crime Prevention Office of Police and the contractor to reinforce passage control and security measures. The security patrolling will be reinforced. On the other hand, to safeguard your properties, the management would like to take this opportunity to remind you of the following crime preventive measures especially for long vacation or outside trips:

- Make sure all windows and doors are locked properly before you leave the home, and reinforce the home security measures..
- For outside trips, please contact Customer Service Office to arrange reinforcing the security.
- Confirm the identity of visitors before allowing entry into your home.
- Avoid keeping large amount of cash or valuables at home.
- When founding non-renovation workers stayed at the scaffolding, please call our office or dial 999.

For any assistance, or Report any suspicious behaviour inside the building by calling the Customer Service Office on 26461859 or dial 999.

Management Office of Pictorial Garden Phase I

